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Door 

 

Kopie aan 

Volgnummer 

Zaaknummer 

 

W. van Asseldonk 

(Team Meierijstad) 

Raad (via griffie) 

3318-003 

194868492 

 

Portefeuillehouder H. van Rooijen 

Datum     15 januari 2018 Bijlage(n)  

    

Onderwerp: Verkeeersmaatregelen Erp en omgeving 

 

 

Geachte heer Van Asseldonk,  

 

Naar aanleiding van uw onderstaande vragen van 13 januari 2018 antwoorden wij u als volgt. 

 

Afgelopen week heeft er wederom een ongeval plaats gevonden in de bebouwde kom van Erp, 

waaruit blijkt dat de noodzaak van een goede verantwoorden inrichting van de openbare ruimte 

van essentieel belang is. 

Al 40 jaar wordt er gepraat over verkeer in Erp, zijn besluiten genomen over een Noordelijke 

rondweg, een zuidelijke rondweg en het laatste geplande tracé was een ontsluitingsweg richting 

de N279. Al deze projecten zijn op gegeven moment door politiek gedraai in de prullenbak 

belandt! Jammer, Erp bleef het kind van de rekening. 

 

In de raad van de voormalige gemeente Veghel is destijds een besluit genomen mbt een pakket 

aan verkeersmaatregelen in en rondom Erp. Het voorstel betrof grof weg  

1. herinrichting Boerdonksedijk ( is al uitgevoerd) 

2. herinrichting Heuvelberg/ Gemertsedijk ( afwaardering van 80 naar 60km, tot aan 

gemeentegrens Gemert ) 

3. herinrichting wegvlak bebouwde kom Erp vanaf Veghelsedijk tot aan Molentiend. 

 

In het verleden is ook de weg van Erp naar Boekel gedeeltelijk afgewaardeerd. Op dit wegvlak 

hebben spijtig genoeg kort daarna een 3-tal dodelijke ongelukken plaats gevonden. U begrijpt dat 

het vertrouwen bij herinrichting van een weg, daardoor zeer laag is. En dat niet op voorhand het 

verkeerskundig advies één op één zou moeten worden overgenomen, maar dat een zeer goede 

afweging plaats moet vinden, nadat alle voors en tegens zijn afgewogen.  
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Vragen; 

Kan de raad binnen twee weken een raadsinformatie nota ontvangen verkeermaatregelen Erp. 

Met daarin:  

1. proces afspraken met aanwonende / EBK / Dorpsraad tot nu toe? 

2. proces afspraken met aanwonende/EBK /Dorpsraad tijdens realisatie herinrichting? 

3. tekening met daarin verwerkt de afspraken/ weguitvoering, en verkeersmaatregelen? 

4. zijn de aanwonende op de hoogte dat het geluidsaneringstraject pas weer start als de weg    

is heringericht ? Zo ja, hoe is de communicatie geweest. Zo nee, wanneer en hoe ?                        

5. aanvang datum geluidssanering? 

 

 

Mondelinge beantwoording in de raadsvergadering van 18 januari 2018.  

 

 

 

Hoogachtend, 

 

Burgemeester en wethouders van Meierijstad, 

 

De secretaris,                                                              De burgemeester, 

 

 

 

Drs. M.G.C. Wilms-Wils RA.                                       ir. C.H.C. van Rooij 

 

 

 
 

 

 

 


